
Kłobuck, dnia 28 maja 2024 r.  

Rada Miejska w Kłobucku 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji 

Protokół nr 1/2024 

I Posiedzenie w dniu 28 maja 2024  

Obrady rozpoczęto 28 maja 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:15 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Witold Dominik 

2. Jerzy Kulej 

3. Aleksander Tokarz 

4. Robert Turek 

5. Tomasz Wałęga 

6. Mariola Wojciechowska 

7. Przemysław Zachariasz 

8. Dominik Zych 

1. Otwarcie posiedzenia oraz stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Komisji P. Zachariasz otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że 

zgodnie z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne.  

2. Zmiany w porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

3. Wybór wiceprzewodniczącego Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji P. Zachariasz zaproponował kandydaturę radnego R. Turka na 

wiceprzewodniczącego Komisji. 

Radny R. Turek wyraził zgodę. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenie kandydatury radnego Roberta Turka na wiceprzewodniczącego Komisji 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Witold Dominik, Jerzy Kulej, Aleksander Tokarz, Robert Turek, Tomasz Wałęga, Mariola 

Wojciechowska, Przemysław Zachariasz, Dominik Zych 



4. Sprawy różne. 

 

Radny A. Tokarz zapytał, jaką przewodniczący Komisji wypracuje metodykę w sprawie 

zwracania się o opinię do radcy prawnego? 

Przewodniczący Komisji P. Zachariasz będzie oczekiwał szerszej współpracy z radcą 

prawnym, tak by nie było niepewności i niedomówień w danej sprawie. 

Radny A. Tokarz odniósł się do przydzielonej Radzie pomocy prawnej. Uważa, że  to 

przewodniczący Komisji powinien zwrócić się bezpośrednio do radcy o opinię w 

rozpatrywanych sprawach, a nie tak jak to było praktykowane wcześniej, że o opinię zwracał 

się Przewodniczący Rady Miejskiej (który nie był członkiem Komisji). 

Radny W. Dominik poprosił przewodniczącego Komisji o wyjaśnienie z radcą prawnym 

kwestii dotyczącej wniosków wpływających do Rady. Uważa, że zgodnie z delegacja 

ustawową, wszystkie wnioski wpływające do Rady (dotyczące m. in. zagospodarowania 

przestrzennego, oświaty czy handlu) powinny być wstępnie opiniowane w Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

Przewodniczący Komisji P. Zachariasz poinformował, że skonsultuje poruszony temat  

z radcą prawnym.  

Radny A. Tokarz uważa, że sprawa poruszona przez radnego W. Dominika, to kwestia 

właściwej dekretacji pism przez przewodniczącego Rady.  

Radny J. Kulej co do wypowiedzi radnego W. Dominika wyjaśnił, że jego zdaniem lepszym 

rozwiązaniem jest branżowe dzielenie spraw.  

Radny W. Dominik przytoczył zapis ustawowy dotyczący Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji.  

Radny D. Zych w kwestii wpływu wniosków, z uwagi na działające Komisje, zaproponował, 

aby wstępnie wszystkie wnioski trafiały do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, a następnie 

były rozdzielane (według potrzeb) do poszczególnych Komisji. 

Radny T. Wałęga odnośnie rozpatrywania skarg, odniósł się do swojego doświadczenia z 

samorządu powiatowego. Poddał do rozważenia temat podwójnej ich dekretacji (dodatkowe 

merytoryczne opinie w danej sprawie). Co do wniosków uważa, że powinny je rozpatrywać 

poszczególne Komisje. Podniósł sprawę dekretacji pism przez przewodniczącego Rady. 

Poprosił przewodniczącego Komisji o przedyskutowanie również tej kwestii z 

przewodniczącym Rady. 

Radny W. Dominik podał przepis art. 7 Konstytucji Rzeczpospolitej Polskiej: Organy władzy 

publicznej działają na podstawie i w granicach prawa.  

Radny A. Tokarz stwierdził, że skoro prawo stanowi jednoznacznie, że wnioski, skargi i 

petycje mają być kierowane do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji to trzeba to respektować. 

 

5. Zamknięcie posiedzenia. 



 

 

Przewodniczący Komisji 

Przemysław Zachariasz 

 

  

  

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


